
Zápis č. 7 z jednání Redakční rady dne 3.10. 2019 

  
Zahájení: 19:10 hod. 

  
Přítomní členové Redakční rady 
Michaela Kubernatová 
Mgr. Alena Pikhartová 
Michaela Šimůnková 
 
Omluveni : 
Kateřina Vacíková 
 
Neomluven : 
Mgr. Jiří Slavík 

 
Přítomný host 
Jarka Krákorová - redaktorka 

 
Návrh programu 7. zasedání : 
 
Nová smlouva s tiskárnou 
Témata 
Navržená témata Jarkou Krákorovou 
Nový harmonogram přípravy časopisu do konce roku 2019 
Nový harmonogram + uzávěrky rok 2020 
Zhodnocení časopisu v nové grafické úpravě 
Reklamace čísla vydání 08-2019 
Organizačně dle pravidel odesílání finální verze časopisu 
Hosté na zasedání RR 
Vytvoření funkce zástupce předsedy v době nepřítomnosti předsedy 
Zvolení zástupce předsedy v době nepřítomnosti předsedy 
Pozvání starostou na radnici – řešení organizačních záležitostí 
Příští zasedání RR 
Časopis v době distribuce 
Fotografie z gymnázia Čakovice a Kavárna pro (ne)znalce 
Hlasování : Pro-3,Proti-0,Zdržel se-0 
Program byl přijat 

 
1. Nová smlouva s tiskárnou – počet stran – 24 + 4 strany obálka – členům RR byla nová 

smlouva předána 

 

2. Témata 

Témata schválená – dne 29.8. 2019 – časopis s distribucí v říjnu 

Den otevřených dveří nové školy – detaily - fotky 

110 let výročí narození Marie Podvalové – detaily – 2 okruhy 

Posvícení MČ Praha Čakovice – detaily – fotky – 3 okruhy  

Rozhovor s hostem posvícení Helenou Vondráčkovou - návrh paní redaktorky 

E- mailem schváleno téma –  Odbor rozvoje a údržby obce – přesahující větve 

Návrh dodatečných témat : 

Desatero hasiči – zadní strana 



Globus + konto bariéry + foto 

Lidl – šek gymnázium 

Soutěžní kvíz v oblasti bezpečnosti internetu – mládež + děti – akce hl.m. Prahy- dle místa v 

časopise 

Buchal cukrárna – cukrářská soutěž –  dle umístění - zvážíme 

Smluvní vztahy – kulturní komise 

 

Odbor rozvoje a údržby obce– tematický plán 

 Každý  měsíc zveřejňovat termíny přistavovaných kontejnerů  

 Úklid exkrementů po psech – ulice a zelené pásy, psí loučky. Z košů na psí 

exkrementy se ztrácí sáčky, do košů na psí exkrementy vyhazují občané domovní 

odpad 

 V zimní období  - řidiči parkují na chodnících a ve vjezdech – neprojede technika na 

posyp a úklid sněhu 

 Ořezy stromů jsou prováděny z důvodu bezpečnosti a z důvodu zachování 

životaschopnosti 

 

3. Návrhy témat Jarky Krákorové 

- Titulní strana:  ZŠ Future classroom 

- Nultá strana? 

- Str.1 starosta Jiří Vintiška 

- Str.2 Aktuálně z radnice – vlevo zprávy z Rady od tajemníka (navrhuji výměnu obrázku 

v hlavičce) logo radnice nabídla vytvořit ZUŠ (samozřejmě decentní) – logo vytvoří ZUŠ 

dle místa foto + logo – na jednu stranu 

- Str. 3 a 4 – Aktuálně z radnice (alespoň jednu stranu, lépe obě – pravidelně se věnovat 

územnímu rozvoji – projekty, probíhající stavby atd. Čtenáře to opravdu zajímá – pouze 

když budou aktuální projekty, vyjadřuje se ten, kdo to má v gesci 

- Rozhovor – Vondráčková (je na dovolené, o rozhovoru neví – s domluvou pomůže Ina 

Málková, otázky jsem jí poslala – uvidíme, zda bude Helena a Michal souhlasit) – 2 strany 

- Bylo/// U nás 

1. Posvícení – alespoň dvoustrana – více fotek- méně textu – 2strany 

2. Akce k poctě Marie Podvalové – koncert na zámku a v kostele 

RR již schválila – dle informace Michaely Šimůnkové 

- 4.11. vernisáž výstavy na galerii na půdě ke 30. výročí Sametové revoluce ve spolupráci 

s gymnáziem – nultá strana – pozvánka Jana Anděličová  

- Otázky (fórum zastupitelů) – dvoustrana – zajišťuje a zodpovídá RR  

- Historie – Perličky – rok 1942 

- Školství  

- Slavnostní otevření ZŠ a Den otevřených dveří (alespoň dvoustrana – již schváleno) 

- Gymnázium – výsledky ankety, pozvánka na výstavu 30.výročí Sametové revoluce, ve 

spolupráci se ZUŠ) možná pozvánka na nultou stranu??? – volat Gymnázium – kdy bude 

anketa hotová? Vyhodnocení v prosincovém čísle?  

- Ze života školy – nyní tam probíhá nějaký sportovní turnaj, přidat krátký exkurz do 

některé MŠ? Něco možná zase pošlou kuchaři……očekávám návrhy RR, také záleží na tom 

kolik se toho vejde.  



- Spolková činnost – pouze když bude nějaká akce 

- Hasiči nic nemají – navrhuji Bílej Mlejn (spolupráci nabídla J. Anděličová)  

- Senioři – zatím nevím (třeba výlet Zahrada Čech)  

- Sport – Michal Káva (dvoustrana)  

- Kalendář – Již se plní……koho máme ještě oslovit, aby to bylo kompletní ?  

- Youtube – bude nebo nebude? – bude, musí se upravit logo. 

- U nás// Informuje – ve spolupráci s paní Lenkou Maříkovou z MČ (dojednala Michaela 

Šimůnková)  

- Mluvila jsem s L.Matějkovou (majitelka domu) ohledně cukrárny – smlouva je podepsaná, 

otevřou po rekonstrukci v listopadu – může uveřejnit informaci ,že v místě bude 

zachována klasická cukrárna (jak tomu bylo vždy) – nového nájemce jmenovat nebudeme 

– může si podat placený inzerát 

- Inzerce – Ina Málková 

- Co bude se sloupcem Zveme Vás /// chceme ho obnovit?  - neobnovujeme 

-  Nová kapitola: Pro každého něco (viděla jsme v jiných regionálních časopisech – sem 

dávat různé články, které jinak nelze zařadit do žádné kapitoly – archeologie atd. 

- Kdy se bude otevírat sokolovna? Bude stříhání pásky? 

- Informace  - Dejte nám vědět a budete mít info  v kalendáři. Pořádáte akci, nemáte 

pozvánku? Budete to mít v kalendáři 

4. Schválená témata Redakční radou časopis 09-2019 : 

Titulní strana – ukazatel pastelky 

Nultá strana – pozvánka k 30. výročí sametové revoluce 

1. Strana – Slovo starosty + obsah 1 strana 

2. Zprávy z radnice – fotografie bude zmenšena a doplněna logem radnice – návrh předloží ZUŠ 

Marie Podvalové + text dodá radnice – 1 strana 

5. Posvícení – 3 okruhy – Posvícenská mše svatá + výtvarná soutěž-výsledky,program na 

nám.Jiřího Berana, panelová diskuse – Jak Čakovice ke svatému Remigiovi přišly – 2 strany 

6. Rozhovor s Helenou Vondráčkovou – 1 až 2 strany 

7. Marie Podvalová – ½ až 1 strana 

8. Smluvní vztahy dle místa – ½ strany 

9. Kronikářské perličky – rok 1942 – doplněno cukrárnou – 2 strany 

10. Školství – Slavnostní otevření nové budovy ZŠ v ulici Jizerské + Den otevřených dveří – zařadit 

fotku youtuberky Míny – pro mladé – 2 strany 

11. Senioři –  Ina Málková – dodá text + foto – 1 strana 

12. Sport – Gymnastika Čakovice + texty – Michal Káva – 2 strany 

13. Otázky + odpovědi – Fórum zastupitelů – 2 strany 

14. Kalendář akcí – doplnit výzvou – akce inzerovat do 8.11. 2019 

15. YouTube – 1 strana 

16. U nás// informuje – Odbor rozvoje a údržby obce – přesahující větve, kontejnery, Lidl dar 

gymnáziu, Globus + Charta 77 + konto bariéry, Soutěžní kvíz v oblasti bezpečnosti dětí na 

internetu – dle místa 

17. Zadní obálka – hasiči 

 



5. Návrh nového harmonogramu přípravy časopisu do konce roku 2019 – vzhledem k výměně 

tiskárny  (viz.příloha)  

Hlasování : Pro – 3, Proti-0,Zdržel se -0 

Návrh byl přijat 

6. Nový harmonogram + uzávěrky rok 2020 – členové RR si prostudují a hlasování proběhne 

elektronickou cestou (viz. příloha) 

7. Zhodnocení časopisu v nové grafické úpravě – rubriky – návrh Jany Anděličové – založení 

kulturní rubriky – nebylo přijato žádné usnesení 

8. Reklamace čísla vydání 08-2019 

 Strana 6 a 7 – neostré fotky, strana 9 – pouze kritika  

 Chyba – kuchaři pod školstvím 

 Ina Málková – ponechat stránku seniorům- nezařazovat pozvánky do 

kalendáře,senioři jsou zvyklí, že mají uvedeny chystané akce ve své rubrice, 

v kalendáři jsou v přednáškách chyby 

 Strana 20 chyby v kontaktech – tel. číslo + číslo bankovního spojení  

 2 x inzerce U nás v Čakovicích 

 Vyřazeny QR kódy – chybný nápis na logu 

9. Organizačně dle pravidel odesílání finální verze časopisu RR a Radě MČ Praha Čakovice- 

přijímání připomínek – kontakt v e-mailech na předsedu RR 

10. Hosté na zasedání RR – organizace – návrh – zvaní hostů na zasedání RR podléhá 

schvalovacímu procesu členů RR- návrhy se předkládají předsedovi RR a ten předloží 

k hlasování 

Hlasování : Pro-3,Proti-0,Zdržel se-0 

Návrh byl přijat 

11. Návrh na vytvoření funkce zástupce předsedy v době nepřítomnosti předsedy RR 

Hlasování : Pro-3,Proti-0,Zdržel se-0 

Návrh byl přijat 

12. Návrh na zvolení zástupce předsedy v době nepřítomnosti předsedy RR – členové RR  

nominovali Kateřinu Vacíkovou. Kateřina Vacíková nominaci přijala telefonicky 

Hlasování – Pro-3,Proti-0,Zdržel se -0 

 Kateřina Vacíková byla zvolena do funkce zástupce předsedy 

13. Pozvání panem starostou na radnici – termíny  

14. Příští zasedání RR – zvolení termínu elektronicky 

15. Časopis v době distribuce – by měl být dostupný i online a nikoliv až s dvouměsíčním 

zpožděním – Michaela Šimůnková se pokusí vyjednat s MČ Praha-Čakovice a DPT 

16.  Fotografie z gymnázia Čakovice a Kavárna pro (ne)znalce – požádat gymnázium o lepší 

fotografii  – předání šeku ,Kavárna pro (ne)znalce – zjistit, zda přednášky jsou organizovány i 

pro veřejnost a zda můžeme zařadit do kalendáře. RR pověřila se souhlasem Jarky Krákorové 

Michaelu Kubernatovou. 

 

Zasedání ukončeno – 21.15 hod. 

Zápis provedla : Michaela Kubernatová 

 


